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 Dalia Al-Mansour  §§  72 - 78 
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

Innehållsförteckning 

 

§ 71  Utvärdering av intern kontroll för 2023 s.4 

§ 72  Planuppdrag ’Östra Järn’ s.5 

§ 73  Svar på Medborgarförslag om belysning vid lekparken Sjögatan Näckrosgatan och 

ytterligare belysning vid pulkabacke 
s.6 

§ 74  Svar på Medborgarförslag om bättre belysning vid Lunden Parkgatan för ökad 
trygghet och säkerhet 

s.7 

§ 75  Svar på Medborgarförslag om lekplats i Åsensbruk s.8 

§ 76  Svar på Medborgarförslag om ett klot som synkar med gatunamnen i rondellen in till 
Ängenäs 

s.9 

§ 77  Svar på Medborgarförslag om farthinder på Storvägen i Åsensbruk s.10 

§ 78  Svar på Medborgarförslag om en lekplats i Håverud s.11 

§ 79  Förfrågan om sponsring av Valborgsfirande på Kroppefjäll s.12 

§ 80  Förslag om ändring av Bolagsordning för Visit Dalsland AB s.13 

§ 81  Uppdrag om att utreda förutsättningar för att organisera trygghetsvärdar i kommunal 

regi 
s.14 

§ 82  Information från kommunchefen s.16 

§ 83  Rekrytering och tillsättning av förvaltningschef för Kultur- och 

utbildningsförvaltningen 
s.17 

§ 84  Information från ledamöter s.18 

 
  



MELLERUDS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
 Sammanträdesdatum         sida  

Kommunstyrelsens arbetsutskott 2024-04-16 4 
 

 

 
 

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

§ 71 KS 2022/573 

Utvärdering av intern kontroll för 2023 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott konstaterar att nämnderna utfört intern kontroll 2023 enligt 

kommunfullmäktiges reglemente för intern kontroll. 

Sammanfattning av ärendet 

Enligt reglemente för intern kontroll § 11 ska styrelsen med utgångspunkt från nämndernas 

uppföljningsrapporter utvärdera kommunens samlade system för intern kontroll och föreslå 

förbättringar i de fall det behövs utifrån nämndernas uppföljningsrapporter. 

Nämndernas ansvar för uppföljning och kontroll framgår av 6 kap, 6 § kommunallagen. Enligt 

bestämmelsen ska nämnderna var och en inom sitt område se till att verksamheten bedrivs i 

enlighet med de mål och riktlinjer som fullmäktige har bestämt samt de föreskrifterna som 

gäller för verksamheten. De ska också se till att den interna kontrollen är tillräcklig samt att 

verksamheten bedrivs på ett i övrigt tillfredsställande sätt. 

Internkontrollarbete i Melleruds kommun styrs övergripande av det reglemente för interkontroll 

som fastställts av kommunfullmäktige. Enligt reglemente för intern kontroll § 7 har varje nämnd 

en skyldighet att styra och löpande följa upp det interna kontrollsystemet inom sitt 

verksamhetsområde. Som grund för nämndernas styrning ska göras en riskbedömning. Utifrån 

den ska nämnderna varje år anta en plan för intern kontroll. Enligt § 10 i reglementet ska 

nämnden senast i samband årsbokslut rapportera uppföljning av den interna kontrollen till 

nämnden. Rapportering ska samtidigt ske till kommunens revisorer.  

Nämnderna har antagit internkontrollplaner för 2023. Kommunen har inte haft några 

gemensamma kontroller eller åtgärder för 2023 utan varje nämnd har antagit egna kontroller 

utifrån riskbedömning. Nämndernas internkontrollplaner innehåller olika risker som till exempel 

verksamhetsrisker, ekonomiska risker, IT-baserade risker, juridiska risker. Nämnderna har 

återrapporterat internkontrollplanen för 2023. Av olika anledningar återredovisades 

kommunstyrelsens och socialnämndens internkontroll något senare än vad reglementet 

föreskriver. I nämndernas uppföljningar kommenteras kontrollerna och åtgärderna. För 

kommunstyrelsen, socialnämnden och kultur- och utbildningsnämnden finns några kontroller 

som är pågående. Kommunstyrelsen har några kontroller som inte är genomförda. Dessa flyttas 

över till 2024 års internkontrollplan. Även kontroller med avvikelser kommer följas upp 2024. I 

samband med bokslutsdialogen redovisade nämndernas arbete med intern kontroll för 2023. Till 

bokslutsdialogen var samtliga kommunstyrelsens ledamöter inbjudna att delta. 

AB Melleruds Bostäder har under 2023 gjort en riskanalys och internkontrollplan som följts upp 

och rapporteras på styrelsemötet i februari. Internkontrollplanens kontroller och åtgärder 

innehåller olika risker som verksamhetsrisker, ekonomiska risker och it-risker. Av 10 risker är 6 

genomförda, tre pågående och en är inte genomförd. Nämnderna har för 2023 utfört 

internkontrollarbetet enligt det reglemente som kommunfullmäktige fastställt. 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Ordförande Ludwig Mossberg (M): Kommunstyrelsens arbetsutskott konstaterar att nämnderna 

utfört intern kontroll 2023 enligt kommunfullmäktiges reglemente för intern kontroll. 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar på förslaget och finner att arbetsutskottet bifaller detta. 
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§ 72 

Planuppdrag ’Östra Järn’ (Näs Sannar) 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott godkänner redogörelsen. 

Jäv 

På grund av jäv deltar inte Ludwig Mossberg (M) i handläggningen av ärendet. 

Sammanfattning av ärendet  

Arbetet med framtagande av en DP för området Östra Järn påbörjades under sommaren 2023, 

där det bjöds in för övriga fastighetsägare i området som inte tillhör stugföreningen till ett 

första dialogmöte. 

Deltagandet var bra och det meddelades att under hösten 2023 skulle plan & byggenheten 
skicka ut en intresseanmälan till övriga fastighetsägare/deltagare om de hade önskemål om att 

vara med att planlägga sin fastighet. Intresset är tyvärr inte av någon större karaktär förutom 

från själva stugföreningen, vilket nu har skapat ett område med ”hålrum” mellan de 
kommunalägda områdena.  

Syften med detaljplanen är att ta fram sjönära, attraktiva bostadstomter i anslutning till 
Vänerns strand. Området ligger inom ett utpekat LIS-området i översiktsplanen från 2021.   

Idag finns det en byggnadsplan över en del av området från 1968. Planen är otidsenlig med 

små byggrätter. Stugföreningen inom den befintliga byggnadsplanen har begärt planbesked för 
att ta fram en ny detaljplan för det området. Byggnadsnämnden har lämnat positivt planbesked. 

Syftet med att ta med det befintliga planområdet är att anpassa detaljplanen efter dagens 
behov och krav samt att se över utvecklingsmöjligheterna för bebyggelsen i området.  

Tidigare antagande av planområdet se bifogad karta, kommer nu att resultera i ”öar”, där 
angränsande fastighetsägare inte önskar att vara med i framtagande av DP för deras fastighet. 

Men att detta rent plantekniskt inte är något problem enligt Länsstyrelsen. 
 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Daniel Jensen (KD): Arbetsutskottet godkänner redogörelsen. 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar på förslaget och finner att arbetsutskottet bifaller detta. 
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§ 73 KS 2022/534 

Medborgarförslag om belysning vid lekparken Sjögatan/Näckrosgatan 
och ytterligare belysning vid pulkabacke 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att  

1. avslå ytterligare belysning vid pulkabacken.  

2. bifalla förslaget om att belysa lekplatsen vid Sjögatan. 

Sammanfattning av ärendet 

Johan Larsson, Mellerud, har den 30 oktober 2022 inkommit med ett medborgarförslag om att 

Melleruds kommun belyser lekplatsen vid Sjögatan och att belysa pulkabacken ytterligare 

belysning vid kullen på grönområdet Erlandsrud. 

Samhällsbyggnadsförvaltningen har tidigare utrett möjligheten att placera en belysningsstolpe 

på toppen av kullen för att belysa pulkabacken. I utredningen framkom det att massorna i 

kullen med omnejd inte är hållbara för en belysningsstolpe samt att det blir svårt att drifta 

belysningsstoplen. 

Med hänsyn till ovanstående har samhällsbyggnadsbyggnadsförvaltningen försökt hitta en 

passande åtgärd för att få till belysning till pulkabacken genom att sätta upp en 

belysningsstolpe i anslutning till pulkabacken. Ytterligare en stolpe kommer hamna en bit vilket 

inte ger den önskade effekten.  

Samhällsbyggnadsförvaltningen har som mål att belysa alla kommunala lekplatser i kommunen, 

detta kommer att ske succesivt de kommande åren. 

Samhällsbyggnadsförvaltningens förslag till beslut är att avslå förslaget om ytterligare en 

belysning till pulkabacken, bifalla förslaget om att belysa lekplatsen vid Sjögatan.  

Beslutsunderlag 

• Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse 

• Medborgarförslag 

 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Ordförande Ludwig Mossberg (M): Kommunstyrelsen beslutar att  

1. avslå ytterligare belysning vid pulkabacken.  

2. bifalla förslaget om att belysa lekplatsen vid Sjögatan. 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar på förslaget och finner att arbetsutskottet bifaller detta. 
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§ 74 KS 2023/104 

Medborgarförslag om bättre belysning vid Lunden/Parkgatan för ökad 
trygghet och säkerhet 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att bifalla medborgarförslaget vid tillfälle förslaget till 

investeringsbudgeten 2027 antas. 

Sammanfattning av ärendet 

Carina Blad har den 24 februari 2022 inkommit med ett medborgarförslag om att belysningen 

vid Parkgatan är dålig och behöver bytas ut. I medborgarförslaget skriver Carina Blad att det är 

svårt att se vid övergångsstället och in mot Lunden. Det finns en risk att missa fotgängare som 

passerar övergångsstället. 

Samhällsbyggnadsförvaltningen instämmer med förslagsställaren men arbetet är väldigt 

omfattande. De befintliga belysningsarmaturer som finns på Parkgatan och skolområdet 

tillverkas inte längre och lamporna går inte att byta ut. För att byta ut belysningen för de 

områdena förslagsställaren föreslår behöver Samhällsbyggnadsförvaltningen byta ut samtliga 

belysningsstolpar, vilket innebär en hög kostnad. Samhällsbyggnadsförvaltningen bedömer dock 

utbytet av belysning som nödvändig och kommer därför ingå i investeringsbudgeten för år 

2027.  

 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Ordförande Ludwig Mossberg (M): Kommunstyrelsen beslutar att bifalla medborgarförslaget.  

Beslutsgång 

Ordföranden frågar på förslaget och finner att arbetsutskottet bifaller detta. 
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§ 75 KS 2022/195 

Medborgarförslag om lekplats i Åsensbruk 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut 

Kommunstyrelsens beslutar att bifalla medborgarförslaget vid tillfälle förslaget till 

investeringsbudgeten 2027 antas.  

Sammanfattning av ärendet 

Zivojka Barac har den 6 april 2022 inkommit med ett medborgarförslag om att Melleruds 

kommun bör anlägga en lekplats i Åsensbruk. I medborgarförslaget skriver Zivojka Barac att 

man saknar en lekplats i Åsensbruk som förslagsvis kan placera lekplatsen i parken vid Coop. 

Där finns det bänkar och ett fint grönområde. Zivojka Barac skriver att det är bra om man kan 

anlägga lekplatsen centralt, där både barnfamiljer kan träffas och även mor och farföräldrar 

med sina barnbarn. 

Samhällsbyggnadsförvaltningen instämmer med förslagsställare och har avsatt medel i 

investeringsbudgeten 2027 för att anlägga en lekplats i Åsensbruk. Var den nya lekplatsen i 

Åsensbruk kommer att anläggas är under utredning. 

Samhällsbyggnadsförvaltningens förslag på beslut är att bifalla medborgarförslaget. 

 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Ordförande Ludwig Mossberg (M): Kommunstyrelsens beslutar att bifalla medborgarförslaget 

vid tillfälle förslaget till investeringsbudgeten 2027 antas.  

Beslutsgång 

Ordföranden frågar på förslaget och finner att arbetsutskottet bifaller detta. 
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§ 76 KS 2022/154 

Medborgarförslag om ett klot som synkar med gatunamnen i 
rondellen in till Ängenäs 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut 

Kommunstyrelsens beslutar att avslå förslaget då förslagen som presenterats inte kan betraktas 

rymmas inom budget. 

Sammanfattning av ärendet 

Eva-Lotta Olsson har den 17 mars 2023 inkommit med ett medborgarförslag om utsmyckning 

av ett klot på rondellen som synkar med gatunamnen vid Ängenäs. I medborgarförslaget skriver 

Eva-Lotta Olsson att ett runt klot som synkar med gatunamnen i rondellen och stjärnor som 

lyser blir en fin symbol för området. Idag är rondellen utsmyckad med en blomkruka. 

Samhällsbyggnadsförvaltningen har utrett förslag till skulpturer på rondellen vid Ängenäs 

baserade på medborgarförslaget. Det första förslaget är ett klot, på dagen har klotet en yta 

täckt av lätt uppsprickande blomknoppar. På natten lyser knopparna som stjärnor i 

konstellationer då det är LED-lampor inuti knutpunkterna. Det andra förslaget är en spiralgalax 

som har rundstänger och ihåliga järnrör som formas för att skapa rörelse likt stjärnor i en galax. 

På natten lyser rörens ändar samt andra delar där rören förgrenar sig eller överlappar med 

rundjärnen. Mönstret som då uppstår påminner om Vintergatan sedd från jorden som en gata 

över skyn.  

I samband med att Samhällsbyggnadsförvaltningen utrett ärendet har det framkommit att 

förslagen som presenterats inte kan betraktas rymmas inom budget; Utifrån detta 

rekommenderar samhällsbyggnadsförvaltningen att medborgarförslaget avslås.  

 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Ordförande Ludwig Mossberg (M): Kommunstyrelsens beslutar att avslå förslaget då förslagen 

som presenterats inte kan betraktas rymmas inom budget 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar på förslaget och finner att arbetsutskottet bifaller detta. 
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§ 77 KS 2022/418 

Medborgarförslag om farthinder på Storvägen i Åsensbruk 

 

Kommunstyrelsen arbetsutskotts förslag till beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att  

1. avslå medborgarförslaget med hänvisning till att Melleruds kommun inte äger vägen.  

2. Samhällsbyggnadsförvaltningen sänker hastigheten på delar av Storvägen från 50km/h till 

40km/h 

Sammanfattning av ärendet 

Catarina Lynghammar har den 20 augusti 2022 inkommit med ett medborgarförslag om att 

Melleruds kommun bör anlägga farthinder på Storvägen i Åsensbruk. Vidare skriver 

förslagsställaren att det är många som inte respekterar hastigheten som gäller, det finns en risk 

att man kan komma till skada då hastigheten ofta överstiger 50km/h.  

Storvägen är inte en kommunal väg utan en statlig väg vilket innebär att det är Trafikverket och 

inte Melleruds kommun som ansvarar för vägen och eventuella åtgärder. Melleruds kommun 

bestämmer om hastighetsbegränsning på samtliga vägar inom tättbebyggt område, även på de 

statliga vägarna i tättbebyggt område. Samhällsbyggnadsförvaltningen kommer att sänka 

hastigheten på delar av Storvägen från 50km/h till 30km/h. 

 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Karin Nodin (C): Kommunstyrelsen beslutar att  

1. avslå medborgarförslaget med hänvisning till att Melleruds kommun inte äger vägen.  

2. Samhällsbyggnadsförvaltningen sänker hastigheten på delar av Storvägen från 50km/h till 

40km/h 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar på förslaget och finner att arbetsutskottet bifaller detta. 
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§ 78 KS 2022/404 

Medborgarförslag om en lekplats i Håverud 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut 

Kommunstyrelsens beslutar att bifalla medborgarförslaget om förslaget till investeringsbudget 

2027 antas.  

Sammanfattning av ärendet 

Hanna Ström har den 8 augusti 2022 inkommit med ett medborgarförslag om att Melleruds 

kommun bör anlägga en lekplats i Håverud. I medborgarförslaget skriver förslagsställaren att 

det efterfrågas en lekplats i Håverud av turister, framför allt under sommaren då det är många 

barnfamiljer som besöker Håverud. 

Samhällsbyggnadsförvaltningen instämmer med förslagsställare och har avsatt medel i förslaget 

till investeringsbudgeten 2027 för att anlägga en lekplats i Håverud. Var den nya lekplatsen i 

Håverud kommer att anläggas behöver utredas. 

Samhällsbyggnadsförvaltningens förslag på beslut är att bifalla medborgarförslaget. 

 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Ordförande Ludwig Mossberg (M): Kommunstyrelsens beslutar att bifalla medborgarförslaget 

om förslaget till investeringsbudget 2027 antas.  

Beslutsgång 

Ordföranden frågar på förslaget och finner att arbetsutskottet bifaller detta. 
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§ 79 KS 2024/192 

Förfrågan om sponsring av Valborgsfirande på Kroppefjäll 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar att Melleruds Kommun sponsrar Kroppefjälls IF:s 

Valborgsfirande 2024-04-30 med ett belopp om 10 000kr där finansiering sker inom 

Kommunstyrelseförvaltningens budget. 

Sammanfattning av ärendet 

Kroppefjälls IF har inkommit med en förfrågan om sponsring från Melleruds Kommun för att 

ombesörja föreningens kostnader för deras planerade Valborgsfirande på Kroppefjäll den 30 

april. 

Enligt kommunens riktlinjer för kommunal sponsring hänskjuts beslut om sponsringsavtal upp 

till 20 000kr till Kommunstyrelsens arbetsutskott för beslut och undertecknande. 

 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Ordförande Ludwig Mossberg (M): Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar att Melleruds 

Kommun sponsrar Kroppefjälls IF:s Valborgsfirande 2024-04-30 med ett belopp om 10 000kr 

där finansiering sker inom Kommunstyrelseförvaltningens budget. 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar på förslaget och finner att arbetsutskottet bifaller detta. 
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§ 80  KS 2024/185 

Förslag om ändring av Bolagsordning för Visit Dalsland AB 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att godkänna förändringen av bolagsordningen enligt bilagt 

förslag. 

Sammanfattning av ärendet 

Visit Dalsland AB har den 2 april 2024 inkommit med en skrivelse till ägarkommunerna där en 

förändring av bolagsordningen föreslås vilken innebär att även näringslivsrepresentanter ska ha 

ersättare i styrelsen. 

Ändringen innebär en förändring av ordalydelsen i bolagsordningens 8 § och föreslås ändras till 

följande: 

”Styrelsen ska bestå av lägst sju och högst tretton ordinarie ledamöter och högst sex ersättare. 

Ersättare utses för ordinarie näringslivsrepresentant från respektive kommun och kallas in när 

ordinarie styrelseledamot inte kan närvara på styrelsemötet. Styrelsen väljs på ordinarie 

bolagsstämma och för tiden intill slutet av nästa ordinarie bolagsstämma” 

 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Ordförande Ludwig Mossberg (M): Kommunfullmäktige beslutar att godkänna förändringen av 

bolagsordningen enligt bilagt förslag. 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar på förslaget och finner att arbetsutskottet bifaller detta. 
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§ 81  KS 2023/470 

Uppdrag om att utreda förutsättningar för att organisera 
trygghetsvärdar i kommunal regi 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att 

1. Ge kommunchefen i uppdrag att ta fram en ansökan om bidrag för brottsförebyggande 

arbete via Nationella Brottsförebyggande rådet avseende införande av trygghetsvärdar. 
2. Ge kommunchefen i uppdrag att fatta erforderliga beslut utifrån förslaget om 

deltidsanställda trygghetsvärdar. 
3. Antalet arbetade tillfällen trygghetsvärdarna antas arbeta utökas från 70 till 100 för 2025. 
4. Permanent bil för denna personalgrupp, likt det som föreslås i alternativ 1 införskaffas. 
5. Personalen ska tillhöra kommunstyrelseförvaltningen och ha koppling till lokala BRÅ. 
6. Finansiering sker genom budget för 2025. 

Reservationer: 

Michael Melby (S) likväl som Karin Nodin (C) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget 

förslag utifrån motivering i enlighet med deras respektive protokollsbilaga*. 

Sammanfattning av ärendet 

Den 8 november 2023 gav kommunstyrelsen i uppdrag till säkerhetschef och 

samhällsbyggnadschef att tillsammans utreda förutsättningar för att organisera trygghetsvärdar 

i egen regi, med syfte att öka trygghet och säkerhet för kommunens invånare. En redovisning 

av uppdraget genomfördes 2024-04-03 i samband med Kommunstyrelsen sammanträde i 

samband med vilket ett beslut om att remittera ärendet till KSAU för politisk beredning fattades. 

Utifrån redogörelsen för Kommunstyrelsen 2024-04-03 föreslås två alternativ för hur 

trygghetsvärdar i kommunal regi skulle kunna organiseras – deltidsanställning respektive 

heltidsanställning. Det har inte ingått i uppdraget att utreda behovet av trygghetsvärdar.  

Av de två förslagen förordar förvaltningen alternativet med deltidsanställda trygghetsvärdar. 

Det är ett mer kostnadseffektivt förslag som harmonierar med den lokala lägesbilden och den 

nya nationella brottsförebyggande strategin. En förutsättning för ett införande är att 

finansiering säkras. I samband med slutredovisningen av uppdraget lämnades även en 

redogörelse för SKR:s programberedning, aktuell brottsstatistik från Nationella 

Brottsförebyggande rådet samt en trygghetsundersökning som genomförts i Mellerud. 

 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Ordförande Ludwig Mossberg (M): Kommunstyrelsen beslutar att 

1. Ge kommunchefen i uppdrag att ta fram en ansökan om bidrag för brottsförebyggande 

arbete via Nationella Brottsförebyggande rådet avseende införande av trygghetsvärdar. 
2. Ge kommunchefen i uppdrag att fatta erforderliga beslut utifrån förslaget om 

deltidsanställda trygghetsvärdar. 
3. Antalet arbetade tillfällen trygghetsvärdarna antas arbeta utökas från 70 till 100 för 2025. 
4. Permanent bil för denna personalgrupp, likt det som föreslås i alternativ 1 köps in. 
5. Personalen ska tillhöra kommunstyrelseförvaltningen och ha koppling till lokala BRÅ. 
6. Finansiering sker genom budget för 2025. 
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Mikael Melby (S) och Karin Nodin (C): Avslag till förslaget i sin helhet. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer förslag från Michael Melby och Karin Nodin mot eget förslag och finner att 
arbetsutskottet bifaller eget förslag. 
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§ 82 

Information från kommunchefen 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 

Arbetsutskottet godkänner informationen. 

Sammanfattning av ärendet  

Kommunchefen lämnar information i aktuella frågor: 

Ett frukostmöte med näringslivet har genomfört för en kort tid sedan vilket beskrivs ha varit 
välbesökt och produktiv. Presidiemöte med Mellbo har genomförts i relation till rekrytering av 

ny VD. 

Kommunikationen med Norra Älvsborgs Räddningstjänst lyfts fram inför pågående 
sammangående samt vilka utmaningar detta medför – mer information kommer lämnas från 

involverade parter i samband med Kommunfullmäktiges sammanträde 2024-04-17. 

Kommunchefen samt Ludwig Mossberg och Ulf Rexefjord redogör för sitt deltagande vid 

direktionen för Dalslands miljö- och energiförbunds sammanträde. En efterföljande redogörelse 

lämnas därefter från ett möte med Västra Götalandsregionen där stor fokus låg gentemot vård- 
och omsorgsfrågor. 

En avstämning med ’Det goda livet i Dalsland’ kommer genomföras denna vecka och 
förhoppningen är att en kommunicering från projektet kommer försöka lämnas inom kort.  

Kommundirektörsmöte kommer ske inom Fyrbodal under slutet av denna vecka där fokus 
kommer läggas gentemot frågor som betraktas vara av vikt regionalt för medlemskommunerna. 

SmåKom har inom kort ett sammanträde där kommunchef och utvalda förtroendevalda kommer 

delta.  

Förslag till beslut på sammanträdet 

Ordförande Ludwig Mossberg (M): Arbetsutskottet godkänner informationen. 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar på förslaget och finner att arbetsutskottet bifaller detta. 
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§ 83 KS 2024/193 

Rekrytering och tillsättning av förvaltningschef för Kultur- och 
utbildningsförvaltningen 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar att ge kommunchefen i uppdrag att anställa ny 

skolchef samt upprätta anställningsavtal och underteckna detsamma. 

Sammanfattning av ärendet 

Med anledning av att nuvarande Skolchef Anders Pettersson inom kort kommer gå i pension 

behöver tjänsten fyllas av ny person. En längre rekryteringsprocess, i vilken såväl 

tjänstepersoner som politiker varit involverade har genomförts vilket mynnat ut i tilltänkt 

kandidat. 

Personen förordas utifrån såväl tjänstepersoner som genom en bred politisk enighet och facklig 

samverkan till uppdraget som ny Skolchef i Melleruds Kommun. 

För att underlätta slutskedet av rekryteringen föreslås det att Kommunchefen ges i uppdrag att 

anställa en ny skolchef utifrån det samförstånd som existerar och i samband med detta såväl 

upprätta ett anställningsavtal som att underteckna detsamma. 

 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Ordförande Ludwig Mossberg (M): Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar att ge 

kommunchefen i uppdrag att anställa ny skolchef samt upprätta anställningsavtal och 

underteckna detsamma. 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar på förslaget och finner att arbetsutskottet bifaller detta. 
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§ 84 

Information från ledamöter 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 

Arbetsutskottet godkänner informationen. 

Sammanfattning av ärendet  

Ledamöterna för dialog om vattenvårdsfrågor. 

 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Ordförande Ludwig Mossberg (M): Arbetsutskottet godkänner informationen. 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar på förslaget och finner att arbetsutskottet bifaller detta. 
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Reservationsbilaga § 81 

’Uppdrag om att utreda förutsättningar för att organisera trygghetsvärdar i 
kommunal regi’ 

Socialdemokraterna har yrkat avslag och lämnar följande reservation till förmån för eget 

förslag; 

”Arbetet att vända dagens våldspiral angår var och en av oss. Arbetet pågår i vår vardag i 

skolor, socialtjänsten, i vårt föreningsliv och i våra olika bostadsområden. Minoritets-

majoritetens beslut om att införa kommunala trygghetsvärdar är ett försök till lösning som 

utredningar tydligt säger att det inte kommer ge upplevd trygghet och mota verklig brottslighet 

inom vår kommuns gränser. 

Vi ska även ta till oss Sveriges Kommuners och Regioners (SKRs) nya programberedning för 

ökad trygghet i samhället som arbetar aktivt tillsammans med alla kommuner i den nya lagens 

anda. 

Att arbeta på djupet brottsförebyggande, skapar större både säkerhet och trygghet för 

Melleruds invånare än att öka bevakningen som mer signalerar att här begås det minsann 

väldigt många brott. 

Att utreda en helt ny titel med oprövade roller som kallas ”kommunal trygghetspersonal” sänder 

enbart signaler om ökad rädsla och inte ökad trygghet anser vi Socialdemokrater. Dessutom bör 

Melleruds kommun följa SD-regeringen och Riksdagens beslut och inte hitta på egna 

hemsnickrade förslag till lösningar.” 

För Socialdemokraterna 

Michael Melby  
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Reservationsbilaga § 81 

’Uppdrag om att utreda förutsättningar för att organisera trygghetsvärdar i 
kommunal regi’ 

Centerpartiet avslår förslaget till beslut då det presenterade underlaget med bland annat 

utskickade enkäter till 1000 personer inte indikerar något problem som löses med bilburna 

kommunala trygghetsvärdar. Svarsfrekvensen var riktigt undermålig. I de få svar som finns tas 

det upp ensamhet och att man inte känner folk man möter på gatan. Socialförvaltningen 

arbetar redan med att bryta det här utanförskapet genom aktiviteter på Träffpunkten Älvan. 

Det arbetet bör fortsatt prioriteras.   

En annan plats som behöver vara trygg är kommunens skolmiljöer. Även Skolinspektionen har 

påpekat detta efter sina besök i kommunen. Det är i skolan vi behöver de långsiktiga insatserna 

för barn och ungdomar. 

Att söka bidrag för att öka trygghet har Centerpartiet inget emot men ansökan ska kunna 

användas till en palett av åtgärder inte att införa trygghetsvärdar för event.  

Dessa planerade trygghetsvärdar får tex inte ingripa och kan heller inte ersätta de vaktbolag 

kommunen redan har på grund av försäkringsåtagande. 

Det nuvarande populistiska förslaget till utformning kommer att belasta en idag redan 

ansträngd budget. Förslaget ska genomföras enligt Tingshuskvartetten med eller utan bidrag 

vilket innebär att andra med behjärtansvärda insatser tyvärr får inskränkas för Melleruds 

innevånares bästa. 

Centerpartiet, gm  

KARIN NODIN KSAU-ledamot 

 


